
LLŠF Valdes sēdes lēmumi 

Sēde notika 2018.gada 25.01.2018., sāk.plkst.17:00 

Rīgā, Aviācijas ielā 15 

 

Vada: Arnis Podiņš 

Protokolē: Eduards Lapsiņš 

Piedalās: Arnis Podiņš, Jūlija Oļeksejenko, Eduards Lapsiņš 

Dienas kārtība: 

1. Par Kopsapulci 

2. Par dalību starptautiskajās WA sacensībās 

3. Par sacensību noteikumiem un kārtību 

4. Par BČ telpās Nolikumu 

5. Par saīsinājumu izmaiņām neaprīkota un tradicionālā loka klasēm 

6. Dažādi 

Valde ir lemttiesīga. 

 

1. Arnis Podiņš ziņo, ka līdz 1.aprīlim ir jābūt kārtībā gada atskaitei. Bet 

marta beigas ir Lieldienu svētku laiks. Līdz ar to viss ir jāsakārto ātrāk. 

Pēc diskusijas Valde nonāca pie secinājuma, ka vienīgais pieņemamais 

datums Kopsapulces sasaukšanai ir 10.marts. Valde nolēma gadskārtējo 

Kopsapulci sasaukt 2018.gada 10.martā. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

2. Arnis Podiņš ziņo par plānu uzmetumu dalībai starptautiskajās WA 

sacensībās. Prioritāte jaunieši un juniori.  

- Eiropas jaunatnes kauss (Rovereto, Itālija, 15.-19.maijs) – 

Blāze, Kononovs, Skeltona, pārstavis/pavadošā persona 

E.Lapsiņa 

- PK-2 (Antālija, Turcija, 5.-10.maijs) – ja budžetā būs nauda 

- Eiropas jauniešu čempionāts un JOS – (Patra, Grieķija, 

26.jūnijs-1.jūlijs) – maksimāli lielu komandu (R kadeti 3+3, R 

juniori 1+1, C juniores 2 un 3 pavadošie), pluss vēl tie, kas 

brīvajās loku klasēs uzrada kritērijiem atbilstošus rezultātus. 

- PK-4 (Berlīne, Vācija, 17.-22.jūnijs) un Eiropas GP (Sofija, 

Bulgārija, 30.jūlijs-4.augusts) – ja ir finansējums un 

pretendents, kurš uzrāda A normatīvu. 

- EČ (Legnica, Polija, 27.augusts-1.septembris) – maksimāla 

komanda, budžeta ietvaros un pamatojoties uz izpildītajiem 

normatīviem, RM-3, RW-3, CM-2, CW-2, viens pavadošais. 

- EČ 3-D (Geteborga, Zviedrija, 18.-22.septembris) – saskaņā ar 

Apvidus loka šaušanas darba grupas izstrādātajiem kritērijiem. 

Uzdot Arnim Podiņam saplānot paredzamo budžetu ņemot vērā šīs 

prioritātes un papildus izdevumus sagatavošanas perioda nodrošināšanai 

un konkurentspējīga inventāra iegādei. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 



3. Eduards Lapsiņš ziņo par dažādām sacensībās pēdējā laikā atklātām 

problēmām: 

- Nav konkrētu noteikumu LV rekordu reģistrācijai – pēc 

diskusijas Valde nolēma: lai reģistrētu Valsts rekordu 

sacensībām jābūt LLŠF vai citu valstu loka šaušanas federāciju 

oficiālajā kalendārā, sacensības jāvada tiesnešu kolēģijai vismaz 

3 tiesnešu sastāvā, no kuriem vienam jābūt vismaz Republikas 

kategorijas un uzstādītajam rekorda rezultātam jāatbilst 

normatīva prasībām (piem.nevar uzstādīt rekordu šaujot 3 

distances no 18m un izvēloties 2 labākās – rezultāts jāuzrāda 

vingrinājumā 18m Round). Ārvalstīs uzrādītais rekordrezultāts 

jāiesniedz kopā ar punktu lapiņas kopiju, kuru parakstījis 

sacensību galvenais tiesnesis. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

- Pēc diskusijas par neaprīkota un tradicionālā loka rekordu 

reģistrāciju Valde nolēma uzdot Apvidus loka šaušanas darba 

grupai izanalizēt, kuros vingrinājumos ir lietderīgi fiksēt 

rekordus. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

- Izskatot iesniegumu par situāciju Siguldā organizētajās 

sacensībās, kad vienas konkurences dalībnieki startēja dažādos 

laikos un ņemot vērā starptautisko pieredzi Nimes un Las Vegas 

sacensībās Valde nolēma pieļaut šādu praksi ar nosacījumu, ka 

tās ir kvalifikācijas sacensības turnīrcīņām, notiek telpās un ir 

nodrošināti līdzvērtīgi sacensību apstākļi. Ja pēc rezultātiem 

nosaka uzvarētāju, tad šāda prakse nav pieļaujama – visiem 

jāstartē vienā vietā un vienā laikā. Izņēmums MPS un klubu 

sacensības, kurās nevar uzstādīt rekordus un izpildīt augstākās 

sporta klases. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

4. Eduards Lapsiņš ziņo, ka LČ telpās Galvenais tiesnesis aizrādīja par 

neprecizitātēm Nolikumā. Uz to pamata ir koriģēts BČ telpās Nolikums. 

Valde nolēma korekcijas apstiprināt. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

5. Eduards Lapsiņš ziņo par Krišjāņa Liepas aizrādījumu, ka IANSEO 

sistēmā nav korekti lietot mūsu latviskotos saīsinājumus neaprīkotam un 

tradicionālam lokam N un T, jo tos neatpazīst datorprogamma un rodas 

juceklis sistēmā. Valde nolēma turpmāk lietot neaprīkota loka 

saīsinājumam B un tradicionālā loka saīsinājumam L (atbilstoši 

starptautiskajiem apzīmejumiem WA sistēmā). Lēmums pieņemts 

vienbalsīgi. 

6. Dažādi: 

- Jūlija Oļeksejenko ziņo par vairogu iegādi LLŠF sacensībām 

telpās. Būtu nepieciešami 30 vairogi par kopējo summu 

12,500EUR. Valde nolēma iegādāties vairogus un šim mērķim 

meklēt nepieciešamo finasējumu. Lēmums pieņemts 

vienbalsīgi. 



- Eduards Lapsiņš ziņo par saņemtajiem iesniegumiem un 

vēstulēm: 

o Vēstule no Itālijas loka šaušanas ekipējuma veikala ar 

pretenzijām pret LLŠF biedru, kurš neesot pildījis 

finansiālās saistības. Valde nolēma, ka šāda incidenta 

izmeklēšana nav LLŠF funkcija un nolēma uzdot 

attiecīgajam klubam pašam atrisināt šo problēmu. 

Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

o Krišjāņa Liepas iesniegums ar labojumiem un 

papildinājumiem WA 3-D EČ izlases veidošanas 

kritērijos. Valde nolēma uzdot Apvidus loka šaušanas 

darba grupai izskatīt šo iesniegumu un sniegt savu 

viedokli. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

o Apvidus loka šaušanas darba grupas izstrādātie IFAA 

kvalifikācijas noteikumi un IFAA reitingu veidošanas 

noteikumi. Valde nolēma izstrādātos noteikumus 

apstiprināt. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

o Apvidus loka šaušanas darba grupas Nolikums. Valde 

nolēma apstiprināt Nolikumu ar piebildi, ka jāuzņemas 

uzturēt un atjaunot arī WA B un L loku rekordu datu 

bāzi. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

o Krišjāņa Liepas iesniegums par Republikas kategorijas 

tiesneša kategorijas piešķiršanu. Pēc diskusijas balsis 

dalās un Valde nolemj piešķir Krišjānim Liepam 

Republikas kategorijas tiesneša kategoriju Lapsiņš PAR, 

Podiņš PAR, Oļeksejenko ATTURAS. 

o Iesniegums par  jauniešu valsts izlases dalībnieku 

atbrīvošanu no dalības maksas LLŠF sacensībās. Valde 

nolēma neatbalstīt šo lūgumu jo LLŠF katru gadu finansē 

un rīko divus LJČ kuri ir bez dalības maksas un valsts 

jauniešu izlases sacensību un daļēji inventāra izdevumi 

WA sacensībās tiek segti atbilstoši izpildītajam 

normatīvam no Federācija budžeta. Lēmums pieņemts 

vienbalsīgi.  

- Eduards Lapsiņš ziņo par saņemto ziņojumu, kad rupji tiek 

pārkāpti drošības noteikumi, bet vainīgais uz aizrādījumiem 

nereaģē un turpina apdraudēt apkārtējos. Valde nolēma, ka šāda 

situācija ir nepieļaujama un likt klubiem par pienākumu aizliegt 

šādiem indivīdiem apmeklēt nodarbības un par viņiem ziņot 

LLŠF. LLŠF savukārt apņemas brīdināt visus savus biedrus un 

citas loka šaušanas federācijas par šādu bīstamas uzvedības loka 

šāvēju. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

Sēdi slēdz plkst.20:30. 


